
Medlemsinformation nr, 5 2019. 

Föreningen har fått svar på skrivelsen, som skickats till kommunen, angående diket vid gång 

och cykelvägen. Det håller på att växa igen och behöver dikas ur. 

Kommunen kommer att göra någon åtgärd under vinterhalvåret. Exakt vad framgår inte av 

svaret. 

Seija Rundgren och Kerstin Carlman har pratat med samtliga medlemmar om 

”Grannsamverkan”. Alla vill vara med. Skyltar kommer att levereras från polisen. 

Förslag har inkommit om att köpa in en hjärtstartare till föreningen. 

Seija har fått i uppdrag att kontakta Räddningstjänsten för information om utbildning och 

placering av ev. hjärtstartare. 

Påminnelse. Om man har för avsikt att sälja sin bostadsrätt, skall man omedelbart informera 

styrelsen. Läs gärna igenom vårt ”Policydokument” som ligger på Mossens hemsida. 

 


